
Zápis z jednání Komise MA21 a ZMČ rady městské části Praha 20 

    

Číslo jednání: 2/2022 

Datum konání: 1. 6. 2022 

Přítomni: Vladimír Hošek (předseda), Mgr. Karolína Klímová, Mgr. Jitka Matěchová, Radim 

Šulc 

Neomluvení členové: Anna Češpivová, Petr Baraník, Jaroslava Schmidtová, Jiří Stibor 

Zapisovatel: Vladimír Hošek 

1.Zahájení  

2.Diskuse  

3.Závěr 

 

1. 

Jednání se konalo v místnosti ÚMČ, Jívanská 647. Předseda zahájil jednání v 17.10 a přivítal 

přítomné na druhém letošním jednání. Toto jednáním bylo svoláno za účelem sdělení 

připomínek k Metropolitnímu plánu, které je nutné dodat do 6. 6. 2022 za celou komisi.  
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Diskuse: 

Komise se bohužel nesešla v usnášeníschopném složení a tak předseda navrhl, aby její členové 

zaslali připomínky k Metropolitnímu plánu emailem do 5. 6. 2022. 

 

 Předseda krátce promluvil k dokumentu „Metropolitní plán“ a seznámil zevrubně členy 

s vypořádáním připomínek Magistrátu z roku 2018 (viz. tištěný dokument byl rozdán na místě). 

Proběhla tedy diskuze na dané téma a byly přijaty materiály k prostudování.  
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Závěrem předseda poděkoval všem přítomným a ukončil setkání v 18.20 hodin. 

 

Zapsala: Mgr. Jana Vargová 

 

 
 

 

 


